



FEB
FEV 29 1984

NOTICE OF APPROVAL

AVIS D'APPROBATION

THIS NOTICE OF APPROVAL SUPERSEDES RECORD OF APPROVAL ACTION S.WA-T156 DATED October 2, 1980, S.WA-3068 DATED March 1, 1982. S.WA-3068 REV.2 DATED February 6, 1984.

L'AVIS D'APPROBATION REMPLACE L'AVIS S.WA-T156 EN DATE DU 2 octobre 1980, S.WA-3068 EN DATE DU 1 mars 1982. S.WA-3068 REV.2 EN DATE DU 6 février 1984.

Company: Toledo Scale
Division of Reliance Electric
Limited
5220 Creekbank Road
Mississauga, Ontario
L4W 1X1

Société: Toledo Scale
Division of Reliance Electric
Limited
5220 Creekbank Road
Mississauga, Ontario
L4W 1X1

Type of Device: Self-contained electronic floor scales, with weight sensing by means of cantilever type load cells supporting the weighbridge, and readout by means of an approved digital indicator.

Appareil: Bascule de sol électronique autonome dans laquelle à la fois éléments détecteurs de charge et éléments de soutien de châssis récepteur. L'affichage est réalisé au moyen d'un indicateur numérique approuvé.

Model Number: 2295/xxxx. The latter portion of the model number serves to identify the indicator model.

Numéro de modèle: 2295/xxxx. La dernière tranche du numéro de modèle désigne le modèle de l'indicateur.

Platform Size: 4'x6'; 5'x6'; 3'x7'; 6'x8'; 7'x9'; 5'x10'; 6'x10'; 7'x10'; 8'x10'; 7'x11'.

Dimensions du tablier: 4'x6'; 5'x6'; 3'x7'; 6'x8'; 7'x9'; 5'x10'; 6'x10'; 7'x10'; 8'x10'; 7'x11'.

Maximum Capacity: 40,000 lb or 20,000 kg.

Capacité maximale: 40 000 lb ou 20 000 kg.

Condition of Approval: Approval is granted under the Weights and Measures Act, S.C. 1970-71-72, chapter 36, and the Weights and Measures Regulations C.R.C.c., 1605 for use in Canada under the general conditions of the said Regulations and under any special conditions listed above.

Condition d'approbation: L'approbation est accordée conformément à la Loi sur les poids et mesures S.R.C. 1970-71-72, chapitre 36, et au règlement d'application C.R.C.c. 1605. L'emploi est autorisé au Canada sous réserve des conditions générales dudit règlement et de toutes les conditions particulières formulées dans le présent avis.

Reference No.: G6922-T170-10

No. de référence: G6922-T170-10

W.R. Virtue

Chief
Legal Metrology Laboratories

Chef
Laboratoires de la Métrieologie légele